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Številka: 900-19/2012-3 
V Ljubljani, dne 26.1.2012 
             
 
 
 
 

ZAPISNIK 

 
 
7. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO 25.1.2012 ob 17.30. uri 
v prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
7. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 11 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan-
Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Vera Debeljak-opr., Robert Okorn, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan-opr. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Barbara Šivec – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

01. Potrditev zapisnika 6. redne seje in 4. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Priprava in potrditev izvedbenega načrta ČS Rudnik 
04. Poslovanje s prostori za potrebe četrtne skupnosti 
05. Pobude občanov 
06. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik  
 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 6. redne seje  in 4. izredne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so gradivo (predloga zapisnikov) prejeli s sklicem seje.  
 
A. Potrditev zapisnika 6. redne seje;  
 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 6. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/7:  
Zapisnik 6. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/7 je bil sprejet. 
 
B. Potrditev zapisnika 4. izredne seje; 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 4. izredne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/7:  
Zapisnik 4. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 
- javna razprava o predlogu Prometne politike MOL je bila v torek 10.1.2012 v mestni hiši/ gradivo 
imamo tudi na sedeţu ČS Rudnik; 
- 12.1.2012 je bila predstavitev ukrepov za povečanje poplavne varnosti. Udeleţil se je Ljubo Baša, ki 
je povedal, da je bila razprava precej strokovno naravnana, tako da so laiki teţko sodelovali; 
- akcija očistimo Slovenijo bo predvidoma 24. marca. TD Barje je ţe sporočilo, da bodo sodelovali, 
problem je čiščenje zgornjega dela četrtne skupnosti, saj od proge navzgor ni društva, ki bi to 
pokrivalo. V razpravi je Metodij Rigler izpostavil, da je Društvo prijatelj poti sv. Jakoba čistilo del 
zgornjega dela, prav tako je Ljubo Baša povedal, da so tudi gasilci GD Rudnik čistili del Golovca do 
naselja Orle. Prisotni so se dogovorili, da se OŠ pošlje lokacije smetišč, prav tako je potrebno 
dodatno obvestiti posamezna društva; 
- prispela je pobuda ge. Vrtačnik za količke ob baru Pr Florjan, ki bi preprečevali parkiranje na 
pločniku in kolesarski stezi. Pobuda je bila ţe poslana OGDP in SRPI, obveščeno tudi Mestno 
redarstvo; 
- v delu Iţanske ceste (pri nadvozu) se krajani pritoţujejo nad čiščenjem jarkov, ki je zaradi 
nedokončanja še vedno nepretočno. Dela so bila izvedena preko OGDP, zato smo se ţe obrnili na ta 
oddelek, da uredijo do konca; 
- prejeli smo obvestilo, da bo Hidrotehnik čistil Zidarjev graben ter jarek ob Rebekovem štradonu, 
ravnokar pa čistijo Šalčkov graben; 
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- komunalno urejanje območja Vinterca; na sedeţu ČS Rudnik smo zbirali soglasja za izmero dela 
Hudourniške poti. Marjan Virant je povedal, da se delajo dodatni načrti, z deli pa se bo pričelo, ko bo 
primerno vreme. Po končanju te faze se bodo dela nadaljevala v »stari« Rudnik, za katerega je ţe 
naročen projekt ureditve. V pojasnilo glede del na Rudniku je še povedal, da ima London ţe obnovljen 
vodovod, drugod pa ga še nimajo oz. le-ta poteka po azbestnih ceveh; 
- na sluţbo za promet, OGDP MU MOL smo poslali prošnjo za preučitev zavijanja na Dolenjsko cesto 
ter prošnjo za prometno ogledalo – vse na  Rudniku oz. Rudnik c. I; 
- potekajo računalniški  tečaji. Predvidoma do 9.2.2012, potem zopet čez kakšen mesec; 
- od OŠ Oskarja Kovačiča smo prejeli prošnjo za postavitev dodatnih stebričkov ob OŠ – odgovora še 
ni; 
- v zvezi s prošnjo za zaris parkirišča za invalide Pot k ribniku 20 smo ţe prejeli nalog za zaris, 
izvedbe še ni. 
 
- Ljubo Baša je ponovno opozoril na pomanjkanje signalizacije ob trgovini Hofer na Dolenjski cesti. 
Meni, da je zaradi nesreč potrebno povečati varnost pri zavijanju levo proti NS Rudnik iz smeri 
Škofljice. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/7: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da pristojna služba MOL, zaradi številnih nesreč, strokovno preuči 
križišče pri Hoferju in z dodatnimi ukrepi poveča varnost pri zavijanju v levo iz smeri Škofljice. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/7 je bil sprejet. 
 
- ČS Vič je poslala prošnjo za podporo pri odpravi nesorazmernih kazni za kolesarje. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/7: 
Svet ČS Rudnik podpira prizadevanja ČS Vič za zmanjšanje kazni za kolesarje.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/7 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 3 

Priprava in potrditev Izvedbenega načrta ČS Rudnik 
 
Prisotni so gradivo prejeli ob pričetku seje. Predsedujoča je v nadaljevanju predala besedo Hermini 
Kastelic, predsednici Odbora za finance, ki je prisotnim obrazloţila posamezne izdatke iz predloga 
Izvedbenega načrta.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/7: 
Izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2012 se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/7 je bil sprejet. 
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AD 4 
Poslovanja s prostori za potrebe četrtne skupnosti 

 
 
Predsedujoča je prisotnim obrazloţila posamezne naloge četrtne skupnosti, kot izhajajo iz novega 
pravilnika. Sledila je razprava o novem pravilniku, o programu ČS Rudnik ter o dejavnosti g. Igorja 
Trillerja ter o dejavnosti Društva Krog za duhovno ţivljenjsko pomoč. Prisotni so se dogovorili, da se 
predsednica sestane s predstavnico društva, katera naj prinese s sabo tudi statut društva, nato pa 
bodo na podlagi ugotovljenega dokončno odločili.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/7: 
Dejavnost, ki jo izvaja gospod Igor Triller, ne izpolnjuje pogojev za vključitev v program Četrtne 
skupnosti Rudnik.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 6/7 je bil sprejet. 
 
Prisotni so z gradivom za sejo prejeli tudi predlog terminskega načrta uporabe prostorov za mesec 
februar. Sledila je razprava. Prisotni so se dogovorili, da bodo poskusili uvesti »druţabne petke«, kjer 
bodo krajani lahko pobliţje spoznali dejavnosti društev, ki sodelujejo s ČS Rudnik. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/7: 
Svet ČS Rudnik daje pozitivno mnenje k terminskemu načrtu uporabe prostorov za mesec 
februar.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 7/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 5 
Pobude občanov 

 
 
A.) Člani sveta so s sklicem seje prejeli e-pošto krajana Gašperja Strleta, stanujočega na Brglezovem 
štradonu s prošnjo za ureditev vozišča, ki je makadamsko. Enako stanje je sicer tudi na cesti Ob 
Farjevcu. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/7: 
Svet ČS Rudnik predlaga strokovni službi MOL, da se ulici Brglezov štradon in ulico Ob 
Farjevcu uredi tako, da ni potrebno večkrat letno vzdrževanje.  Predlaga se protiprašna zaščita.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 8/7 je bil sprejet. 
 
B.) Člani sveta so v nadaljevanju obravnavali tudi  prošnjo krajanke stanujoče na Vandotovi ulici za 
postavitev table »parkiranje dovoljeno samo za stanovalce...« Problem je v zatečenem stanju, saj so 
prebivalci z nakupom hiše, pridobili tudi parkirno mesto, vendar pa parkirišča uporabljajo vsi občani, 
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zato tamkajšnji prebivalci nimajo zagotovljenega parkirnega mesta. Enako stanje je na območju ulice 
Gubčeve brigade in Pregljeve ulice. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/7: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da strokovna služba MOL poišče ustrezno rešitev za problematiko 
mirujočega prometa na območju ulic: Pregljeva ulica, Ulica Gubčeve brigade in Vandotova 
ulica. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 9/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 6 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so v nadaljevanju obravnavali pobudo članice sveta, Andreje Vrtačnik Kremţar, v zvezi z 
zmanjšanjem stroškov za tisk Rudniške Četrtinke, saj krajani menijo, da bi lahko bila tiskana na 
cenejšem papirju in črnobelo. Pobudo je predhodno obravnaval tudi Odbor za finance.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/7: 
O videzu (materialu, obliki,…) Rudniške Četrtinke samostojno odloča Uredniški odbor Četrtne 
skupnosti Rudnik.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11  članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:1 
Sklep št. 10/7 je bil sprejet. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


